
  
  

 

 

 
  

 
 

 

Protokoll Arbetsmiljö- och Miljögruppen 

Datum: måndag 29 november 2021 
Plats: Digitalt Zoom-möte 
Närvarande: Neus Visa, Sara Kölborg (ordförande), Jessika Lind (sekreterare), Monika 
Björk, Roger Johansson, Victor Karlström, Munira Akhter   
Ej närvarande: Johanna Steen, Emily Ross, Lisa Oellig 

Ärenden 

1. Val av justerare 
Till justerare valdes Sara Kölborg.  

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Föregående mötesprotokoll 
Sara Kölborg gick igenom föregående mötesprotokoll. Följande punkter kommenterades: 

Årshjulet i arbetsmiljö:  
Vid föregående möte sattes ett mål om att ett utkast på handlingsplanen för miljö 2022 
skulle skickas ut inför detta möte. Monika Björk informerade om att ett utkast finns 
tillgängligt på servern. Detta utkast diskuteras närmare under punkt 5 i detta protokoll.  

4. Årshjulet i arbetsmiljö   
Sara Kölborg informerade om att ingenting ligger i årshjulet i november/december 
förutom Handlingsplan för miljö 2022 (som diskuteras under punkt 5 i detta protokoll). 

5. Miljö 

- Handlingsplan för miljö 2022: Monika Björk presenterade ett utkast av 
handlingsplanen för miljö 2022. Det beslutades att en aktivitet (gällande 
effektivisering av användningen av återvinningskärl) skulle läggas till under 
målområde 1. Därefter godkändes handlingsplanen, och den kan läggas fram till 
styrelsen för beslut.  

- Flygresor: Monika Björk tipsade om att en föreläsning om att reducera flygande vid 
universitet finns tillgänglig online: 



 

 

http://ww2.natgeo.su.se/wordpress/enviro/seminar_on_academic_flying/zoom_0.
mp4.  

- Städdagen: MBW:s städdag hölls den 18 november, och resultatet var lyckat. 

6. Arbetsmiljö 
Medarbetarundersökning 
Neus Visa informerade om att medarbetarundersökningen angående doktorandernas 
arbetssituation är avslutad och att deltagandet vid MBW var lågt i förhållande till resten av 
universitetet (38% jämfört med 55%). Personalavdelningen har meddelat att detta gör 
resultatet svårt att tolka, och att de ska arbeta mer aktivt för att få upp deltagandet under 
vårens medarbetarundersökning.  

Arbetsmiljö- och miljögruppen spekulerade kring orsaken till det låga deltagandet, och det 
poängterades att doktoranderna kanske upplever att de deltagit i många enkäter under 
Covid utan att det lett till någon förändring.  

Miljörevision 
Miljörevisionen den 15 november 2021 gick bra, och Monika Björk delade med sig av 
återkopplingen (positiva iakttagelser samt förbättringsförslag) från Cecilia Tammgren. 
Dokumentet med återkopplingen skickas ut till Arbetsmiljö- och miljögruppen efter mötet. 

En av anmärkningarna handlade om omärkta eller felmärkta kemikalier, och det fastslogs 
att detta måste åtgärdas snarast. Monika Björk, Neus Visa och Johanna Steen ska boka ett 
möte för att besluta hur synpunkterna bäst åtgärdas. 

7. Brandsäkerhet 
Roger Johansson informerade om att ett brandsäkerhetsmöte hållits nyligen. Då 
diskuterade bland annat restvärdeshantering och vikten av bra backup (utifall att 
datorer/hårddiskar förstörs i brand). Roger informerade även om att utrymmesskåp har 
flyttats på F4 och E3. 

8. Jämlikhet- och jämställdhet 
Victor Karlström informerade om att Emily Ross inte har nominerat sig själv att fortsätta 
som jämställdhet- och jämlikhetsrepresentant i Arbetsmiljö- och miljögruppen. Hittills har 
ingen doktorand erbjudit sig att ersätta Emily. 

Det slogs fast att det är viktigt att doktoranderna är representerade i gruppen, men att 
initiativet måste komma från doktoranderna själva. Det beslutades att Sara Kölborg tar 
kontakt Emily för att diskutera frågan vidare. Om ingen ny representant kan väljas är ett 
förslag att de färdiga protokollen från arbetsmiljö- och miljömöten skickas till 
doktorandrådet för kännedom.  

9. SAMIR anmälningar 
Inga SAMIR-anmälningar har inkommit sedan senaste mötet. 

10. Information från SU:s lab-säkerhetsnätverk 
Inget nytt att rapportera. 
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11. Skyddsombudsfrågor 
Inget nytt att rapportera. 

12. Övrigt 

- Tillfällig ordförande för arbetsmiljö- och miljögruppen: Sara Kölborg slutar på MBW 
i mitten av januari, vilket innebär att ordförandeposten kommer att lämnas vakant 
under en period. Det beslutades att Monika Björk utses som tillfällig ordförande för 
Arbetsmiljö- och miljögruppen fram till att en ny personalhandläggare rekryterats.  

- Arbetsmiljömöte december och möten nästa år: Det beslutades att nästa möte 
kommer att hållas i januari 2022, och att mötestiderna även under nästa år ska 
förläggas till den sista måndagen i månaden. Sara Kölborg och Monika Björk ska 
tala ihop sig om praktiska saker relaterade till överlämningen (gällande exempelvis 
utskick av kallelse). 

13. Mötet avslutades

Vid protokollet 

Jessika Lind  

Justeras 

Sara Kölborg
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